
Aanvullingen vanuit de bewoners van de Daelweg op de samenvatting van het derde gesprek op 3 
oktober:

Besluitvorming:

Punt 2: een van ons geeft aan dat wij in de veronderstelling waren dat de vormgeving van het gehele
plan door de Raad zou worden bekeken en besproken en niet alleen de financiering. Hierop geeft de 
projectleider aan dat hij er van uit was gegaan dat dit bij deze processen anders was en dat wij dit 
wisten.

Punt 3: Het grootste deel van de gegevens staan helaas niet sinds 27 september op de website, maar
pas de laatste dagen. Hierdoor weten wij ook niet welk plan in een eerder stadium naar de Raad is 
gegaan. Het uiteindelijke plan krijgen we deze avond pas even te zien op tekening.

Openstaande vragen:

Verplaatsen naar Kazerneterrein:

De omwonenden hebben al vanaf de tweede bijeenkomst op 12 juli gevraagd om een afspraak met 
de projectleider van het kazernekwartier. Ondanks herhaaldelijke verzoeken die de 
omgevingsmanager op zou pakken is dit niet gelukt gedurende het gehele proces.

Inzien van geluidsonderzoek:

Op de bijeenkomst van 12 juli waren de uitkomsten van het geluidsonderzoek binnen. Ons werd 
toen medegedeeld dat die geen aanleiding tot herziening van de plannen gaf en binnen de normen 
bleef. Onze opmerkingen van toen waren o.a.:

- Hoe is het onderzoek uitgevoerd?
- Is het geluid van Ziggo meegenomen?
- Is meegenomen dat de woningen erg klein zijn en de meeste mensen veel tijd buiten zullen 

doorbrengen?

Wij zouden, nadat ze het bestudeerd hadden, geïnformeerd worden en het onderzoek zou gedeeld 
worden met ons. Op 3 oktober bleek dat dit niet gedeeld mocht worden, dat een aantal delen 
opnieuw bekeken moesten worden, maar ook dat je het enkel in mochten zien na het maken van 
een afspraak. 

Parkeren:

Er wordt door de bewoners gevraagd voor een parkeervergunning voor ons als bewoners om er 
zeker van te zijn dat wij ten alle tijden een parkeerplaats hebben. Dit is niet mogelijk, pas als er 
ernstige overlast blijkt te zijn en we de auto's niet kwijt worden.

Er staat dat de (gezonde) bomen langs de Daelweg behouden kunnen blijven. Wij willen graag dat de
toezegging die jullie ons mondeling gedaan hebben m.b.t. tot de bomen opgenomen hebben in deze
samenvatting. Nl. Dat alle bomen gezond zijn en blijven staan, behalve eentje bij het Ziggo gebouw.



Op de vraag of de parkeerplaatsen meer naar het achterste gedeelte verplaats kunnen worden (dus 
naar de noordkant), blijkt dit niet te kunnen i.v.m. de groenbeleving van de nieuwe bewoners. ...Aan 
de noordkant zou volgens ons de verkeersstroom en –doorstroom minder overlast gevend zijn.

Fietsenrekken: Er was een fietsenstalling en die zou herbruikt worden. Wij geven aan dat we bang 
zijn dat bij deze aantallen een fietsenstalling te weinig is en dat we bang zijn dat er bij gebrek aan 
voldoende fietsenstallingen overal maar fietsen neergezet gaan worden.

Aanvullende vraag:

Tijdens de Raadsvergadering is het woord spoedzoekers gevallen. Hier keken we erg van op: ons is 
namelijk echt iets anders toegezegd:

Als de Oekraïense vluchtelingen uit de woningen weggaan, worden de woningen beschikbaar gesteld
voor studenten en starters. Er zijn geen andere doelgroepen voorzien. Dit wordt opgenomen in 
ruimtelijke onderbouwing bij de omgevingsvergunning.

Zie verslag terugkoppeling van 12 juli.


